

Aspö IF Styrelsemöte 100412

Närvarande: Fredrik Lardén, Torbjörn Andersson, Nisse Nordin, David Jensen samt Mattias Jonsson

§ 1 Mötets öppnande

Öppnades mötet

§ 2 Val av två justeringsmän/ -kvinnor

Valdes Torbjörn Andersson respektive Mattias Jonsson

§ 3 Föregående mötesprotokoll

Föregående möte var årsmötet. Ingen hade något att anföra i frågan.

§ 4 Läget i lagen

A-laget: träningsmatcher som hittills spelats: Aspö IF - IK Viljan junior 4-0 samt Aspö IF - Stallarholmen 2-2. Nästkommande lördag möter Aspö Diana hemma. Serien startar 28/4. Några nya spelare har tillkommit, bl a en ny målvakt från Härad. Ett par spelare har slutat.

Lag 97/98: Laget kommer att samarbeta med FOGDÖ denna säsong, och kommer att heta FAIF. Laget kommer att spela i en sörmlandsserie med främst niomannalag, men vi har fått dispens att spela våra matcher med sjumannalag. Laget består av ca 12- 13 spelare i åldrarna 10 – 14 år. Fogdö bidrar med ca fem spelare. Hittills har samarbetet klubbarna emellan fungerat bra. Vi har tränat i såväl Karinslundshallen som på Tosteröskolan.

FAIF (flickor): Ingen från styrelsen fanns representerad.

99/00: Laget har träning på söndagar, ca 14 spelare. Man spelar serie för första säsongen.

02/04: Första träningen utomhus kommer att hållas 18/4, rapporterade ordförande gm David (lagledare).

§ 5 Lottförsäljning Ö & B

Vi måste se till att lotter säljs på Ö & B. Hittills i år har inte ett enda lag varit representerat. Ordföranden påminner om att detta är en av våra få inkomstkällor.

§ 6 Ekonomisk rapport, budget

Resultatrapport redovisas vid nästkommande möte.

§ 7 Matchställ

Lag 99/00 behöver nytt matchställ. G-B beställer nya röda tröjor.

§ 8 Bollar

A-laget behöver 5 nya matchbollar à 450 kr. Beslöts att frågan bordlägges till dess vi får en ekonomisk rapport.

§ 9 Medlemsavgifter

Endast 35 medlemmar har betalat hittills. Se till att jaga era spelare! Föreslogs av Torbjörn Andersson att ordföranden ringer till Lars-Åke i a-laget och berättar att klubbens policy är att om man inte betalat medlemsavgiften så får man inte delta i tävlingsmatcher.

§ 10 Övriga frågor

a) Föreslogs av Fredrik att kansliet återtar uppgiften att anskaffa domare till matcherna istället för att detta ålägges lagledarna. Inget beslut togs. Ordföranden kommer dock att ta upp saken i samtal med G-B.

b) Fråga ställdes om huruvida det finns ledare till fotbollsskolan i år. Fredrik har ev förslag på ledare. Han talar med G-B om frågan.

§ 11 Tid för nästa möte

Beslöts att hållas på Bresshammar må 10/5 kl 19.00

Sekreterare

Ordförande

Justeras

Justeras

Fredrik Lardén

Nils Nordin

Mattias Jonsson

Torbjörn Andersson